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Z sesji Rady Powiatu

W dniu 18 października 2017 r. zostały wznowione obrady XXXIII sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego poświęcone
sytuacji  w  Zespole  Opieki  Zdrowotnej  związanej  z  funkcjonowaniem oddziału  ginekologiczno-położniczego  oraz
oddziału neonatologicznego.

Obrady rozpoczęły się od podjęcia uchwały zobowiązującej dyrektora ZOZ do przedłożenia w ciągu 7 dni programu
naprawczego jednostki. W dalszej części obrad dyrektor ZOZ Joanna Ochał przedstawiła informację o podejmowanych
działaniach dotyczących dalszego funkcjonowania oddziału ginekologiczno-położniczego. Poinformowała, że z powodu
braku kadry lekarskiej podjęła działania w celu ograniczenia zakresu działalności oddziału, aby nie narażać pacjentek
na niebezpieczeństwo z uwagi na brak w wymaganym zakresie obsady lekarskiej.  W ostatnim czasie udało się
pozyskać nowych lekarzy dzięki czemu powstaje możliwość przywrócenia funkcjonowania tego oddziału w pełnym
zakresie od miesiąca listopada.

W  dyskusji  radni  wyrazili  nadzieję,  że  podjęta  m.in.  przez  personel  próba  ratowania  oddziału  zakończy  się
powodzeniem.

 


